
Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk

Algemene informatie

 Vragensteller: dhr. P. Kranendonk, SGP

 Onderwerp/vergaderstuk: Renovatie Sportcentrum Drievliet

 Vergaderdatum: 25 november 2020

 Portefeuillehouder: dhr. H. van Os

 Datum indiening vraag: 22 november

 Datum ontvangst antwoord: 25 november 2020

Vragen en antwoorden

Vraag 1

Er worden nu minder parkeerplekken gerealiseerd, maar er is nu al regelmatig een 

parkeerprobleem. Wat als het straks allemaal nog aantrekkelijker gaat worden. Zijn de 

parkeerplekken dan echt voldoende?

Antwoord 1

De 32 tijdelijke parkeerplaatsen aan de overkant van de Vlietlaan zullen verdwijnen. In de 

Driehoek worden 39 nieuwe openbare parkeerplaatsen gerealiseerd. Aan de hand van het 

schetsontwerp openbare ruimte onder en rondom de sporthal heeft nadere invulling inmiddels 

plaatsgevonden en daarmee blijft het aantal parkeerplaatsen onder en rondom de sporthal 

vooralsnog gelijk. Op basis van de nieuwste inzichten verdwijnen alleen de parkeerplaatsen aan 

de overkant van de Vlietlaan. Dit kan echter nog naar aanleiding van het definitieve ontwerp 

wijzigen.

Vraag 2

Is de mogelijkheid onderzocht om een goede en veilige voetgangers oversteek te maken vanuit 

het Zand en Driehoek het Zand, niet zijnde de bestaande rotonde? 



Antwoord 2

Deze suggestie nemen we mee bij de verdere uitwerking van de toekomstige HOV lijn over de 

Vlietlaan. 

Vraag 3

De huidige gymzaal aan de PC Hoofdstraat zal tzt. Gesloopt worden. Is al duidelijk waar de nieuw 

te bouwen gymzaal dan (her)bouwt zal worden?

Antwoord 3

Nee dit is nog niet bekend. De huidige gymzaal zal voorlopig behouden blijven. 
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